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Tid:  Torsdagen den 20 januari, 2022 kl. 18.30 

Plats:  Teams 

Närvarande:  Lars-Inge Carlsson ( LIC ), Ordförande 

  Stefan Tidholm (ST), Sekreterare 

  Erik Nordlund (EN), Ledamot 

  Pontus Norlin (PN), Suppleant 

  Dan Lidström (DL), Suppleant 

  Sofia Pettersson (SP), Suppleant 

  Emma Björklund Gustafsson, Valberedningen 

  

Ej närvarande:  

  Rolf Elsrud (RE), Kassör 

  Jan Hörman (JH), Suppleant   

  Gunnar Gustafson (GG), Vice ordförande  

     

  
 

§ 1 Mötets öppnande 

 Ordförande förklarar mötet öppnat.  

§ 2 Godkännande av dagordning samt val av justeringsman 

Dagordningen godkänns utan ändringar. Till justeringsman valdes 
Emma. 

§ 3 Genomgång / godkännande av föregående protokoll 

Protokoll från föregående möte vilket var årsmötet och det 
konstituerande mötet godkändes utan ändringar. 

§ 4 Skrivelser/rapporter 

• Vid förra mötet väcktes frågan om Samfällighetens försäkring täcker 
in utrustning och eventuella olyckor vid lekplatsen och vid kärret. 
Frågan väcktes också gällande ansvarsfördelningen mellan 
samfälligheten och idrottsklubben gällande kärret. Stefan kollar avtal 
och försäkring med Rolf.  

Svar: Marken där Kärret ligger ägs av Lundbergs men nyttjas av Östra 
Almby IF.  Vi som Samfällighetsförening har därmed inget ansvar 
gällande eventuella olyckor vid och omkring Kärret som 
idrottsanläggning. Vårt ansvar ligger i skötsel av cykelbanan som 
angränsar till Kärret. Frågan gällande vad vår försäkring täcker gällande 
eventuella olyckshändelser vid lekplatsen kvarstår till nästa möte. Lars-
Inge ska även följa upp resultatet från förra årets genomgång av 
utrustningen som Gerhardsson genomförde. 
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§ 5 Ekonomiska läget 

 

Fodringar: Tre fastighetsägare resterar, trots 2 påminnelser, med 
årsavgiften. Den andra påminnelsen förfaller 2022-01-31. Avin och första 
påminnelsen delas ut av styrelsen. 2.a påminnelsen har gått ut via brev 
och om avgiften fortfarande inte betalats efter denna, går ärendet till 
inkasso. 

Belysning: Med tanke på elpriserna höjer jag ett varningens finger för att 
vi kommer att spräcka budgeten. Skulderna gäller två elräkningar för 
december. 

Omfördelningen för Annelund är inte gjord för 2021 och 2022. 

Styrelsearvode 2020 ej utbetalt, pga sjukdom. Det som återstår är 
skattesatserna och inbetalningen för nya styrelsefunktionärer. 

 Saldo Budget  Förbrukat 

     
Kassa 0.00    
Plusgiro 931,711.92    
Sparkonto 80,958.62    
Asfaltfond 172,586.52    
Reservfond 651,584.00    

     
Summa 1,836,841.06    

     
Skulder 3,898.00    
Fodringar 5,565.00    

     

     
Omkost. 20,797.15 24,000.00  3,202.85 

Vägkonto 150,479.00 230,000.00  79,521.00 

Asfalt    0.00 

Cykel 27,500.00 30,000.00  2,500.00 

Grön  27,500.00 30,000.00  2,500.00 

Belysning 21,542.00 35,000.00  13,458.00 

 

§ 6 Vägstatus 

• Reparation av asfalten vid infarten till Kantarellvägen samt 2-3 meter 
in på Fårtickevägen vilket beslutades på förra styrelsemötet skjuts till 
våren. Detta då entreprenören inte tycker det är lämpligt att utföra 
detta under vintermånaderna. 

• Grävning har skett i vägen i anslutning till ett par fastigheter på 
Fårtickevägen och på Kantarellvägen. En slutbesiktning kommer att 
ske i samråd med EON efter att tjälen har släppt. 
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• Även Stadsnät har grävt på Kantarellvägen. Samfälligheten var inte 
vidtalad gällande detta. Gunnar följer upp detta med Stadsnät. 

• Utanför ett par fastigheter på Brunsoppsvägen har asfalten sjunkit ca 
3 centimeter. Oklart varför. Lars-Inge inspekterar nu och vi följer upp 
efter att tjälen har släppt.  

• Under veckans blåst har ett träd fallit över cykelbanan vid Kärret. 
Trädet togs bort av vår vänlige medlem i samfälligheten, Rune 
Axelson. Ytterligare ett träd har blåst ner i närheten av Kärret. Lars-
Inge har gett tillstånd till den som rapporterade detta att ta hand om 
trädet och använda detta som ved vid grillplatsen. 

§ 7 Övriga frågor 

Följande externa möten har genomförts sedan föregående möte 
(=period), vilket är grund för ekonomisk ersättning. 

• Inga externa möten har genomförts under perioden. 

Vem Antal möten 
perioden 

Ers.tim 
perioden 

Antal möten 
2021-2022 

ackumulerat 

Ers.tim 
2021-2022 

ackumulerat 

Ordförande(LIC)     

Kassör(RE)     

Sekreterare(ST)     

Ledamot (GG)     

Ledamot (EN)     

§ 8  Nästa möte 

Torsdagen den 7 april, 2022 klockan 18:30 via Teams.  

§ 9 Mötets avslutande 

Ordförande förklarar mötet avslutat. 

 

Vid protokollet  Justeras 

 

_________________  _________________  

Stefan Tidholm Emma Björklund Gustafsson 


